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    Rijeka,  31.08.2022. 

ZAPISNIK 
S 35. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
35. sjednica VMO Pehlin održana je 31. kolovoza 2022. (utorak) s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Radjana Janković, članica VMO 
 
 

 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 34. Sjednice :  
Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Realizacija komunalnih prioriteta MO Pehlin 
2. Održavanje reda i čistoće u romskom naselju na Rujevici 
3. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Dani MO Pehlin 2022. godine 
4. Dopisi i zamolbe 
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik VMO Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i upoznao ih sa radovima po komunalnim 
proritetima iz 2022. godine. Tajnica je pročitala obavijest Rijeka plusa o početku radova dana 
30.08.2022. godine, sukladno planu realizacije komunalnih prioriteta MO Pehlin za ovu godinu i 
to stavke 21.4. (Sanacija asfalta parkirališta u Ćićarijskoj ulici kod kbr. 29 do 39 i 2 do 18), te 
stavke 21.19. (Postava rubnjaka u Ulici Tići kod kbr. 22/7).  
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
Predsjednik je započeo raspravu vezano uz održavanje reda i čistoće u romskom naselju na 
Rujevici s naglaskom na plato i područje prema reciklažnom dvorištu Pehlin. Plato na ulazu u 
naselje na Rujevici nikada do sada nije bio ovako prljav i zapušten. 
Vijeće je zaprimilo upit KD Čistoće vezano uz nastavak uređenja platoa u Ulici Plase bb. 
Predsjednik je pojasnio nazočnima da su sredstva s te pozicije utrošena na uređenje, te bi 
ostatak sredstava trebao osigurati Odjel gradske uprave za komunalni sustav kako je 
dogovoreno. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin rasporedilo je sredstva po komunalnim prioritetima za 2022. godinu na točno 
određene pozicije, te ne može umanjivati stavke kako bi osiguralo dodatna sredstva za nastavak 
uređenje platoa u Ulici Plase bb. Poslat će se dopis Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
u kojem se traži da se dodatna sredstva osiguraju od strane Odjela. Također zatražit će se 
sastanak sa direktoricom KD Čistoće kako bi se pokušao riješiti problem onečišćenja. 
 
  
 
AD 3 
Predsjednik je započeo raspravu vezano uz planiranu programsku aktivnost Dani MO Pehlin 
planiranu za početak listopada 2022. godine. U raspravu su se uključili svi prisutni 

 
Zaključak: 
Započeti će se s pripremama za održavanje obilježavanja Dana MO Pehlin. Svečana sjednica s 
podjelom nagrada za najljepšu okućnicu, kulturni program i sveta misa uz druženje građana 
održati će se na dan zaštitnika Pehlina, sv. Franje, 4. listopada. Sportski turniri planiraju se za 
vikend nakon. Mjerenje tlaka i šećera u krvi, održavanje kreativne radionice te sve planirane 
aktivnosti dogovoriti će se i konačno definirati kroz naredno razdoblje. 
 

 
 

AD 4 
Tajnica je pročitala odgovor Odjela gradske uprave za komunalni sustav vezano uz dopis koji je 
Vijeće MO uputilo Odjelu, i MUP, te prometnoj policiji ,a vezano uz  zatraženo povećanje stupnja 
sigurnosti prometovanja na glavnoj prometnici kroz Pehlin osobito u blizini Osnovne škole Pehlin. 
Vijeće je predložilo ugradnju semafora koje će paliti crveno svijetlo čim se prekorači dozvoljena 
brzina prometovanja, te češće ophodnje policije i postavu kamera za kontrolu brzine. Odjel 
gradske uprave za komunalni sustav obavijestio je Vijeće o dogovoru MUP Odjela za sigurnost 
prometa u kojem se navodi da će policija i dalje kao i do sada vršiti kontrole na navedenom 
području, ali se za sada ne planira ugradnja kamere zbog nedostatka istih. 
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje, te će i dalje urgirati kod nadležnih službi da se poveća 
stupanj sigurnosti prometovanja svim raspoloživim mjerama. 
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AD5 

 Član Vijeća Aljoša Bratuša postavio je upit vezano uz odvodnju oborinske vode u ulici 
Pehlin od k.br. 72 do 80. Postojeća rešetka za odvodnju nije dostatna za količinu vode i 
stalno je zapunjena ,te smatra da bi trebalo napraviti još jednu rešetku na počeku ulice. 

 Zamjenik predsjednika Darko Kauzlarić ukratko je opisao održanu programsku aktivnost 
malonogometni turnir Oluja održanu krajem srpnja 2022. godine. 

 
 
Zaključak: 

 Uputiti će se upit Rijeka plusu referentu zaduženom za rješavanje odvodnje. 
 Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 17,30 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


